
 

 
 
Schriftelijke vragen woningbouw in het kader van de woondeal 
 
In de VAR van 10 december (https://www.varnws.nl/reader/21056/18650/mogelijk-6700-
woningen-versneld-erbij-in-utrecht) stond een artikel over de mogelijke versnelde bouw van 
6700 woningen in Utrecht. In dit artikel las ik dat er in de Poort van Woerden 2126 woningen 
gaan komen. In dit artikel wordt onze wethouder Tymon de Weger geciteerd. Hij geeft aan 
dat woningbouw niet van de grond kan komen als er bijvoorbeeld niets aan mobiliteit wordt 
gedaan. 
 
Over dit artikel heb ik de volgende vragen: 

1. Gaat het college 2126 woningen in de Poort van Woerden realiseren? 
2. Zo ja, wat is de planning hiervan? 
3. Wat is de hoogte van de financiële bijdrage die wij van het Rijk ontvangen om deze 

woningen te realiseren? 
4. Het lijkt erop dat de wethouder mobiliteit randvoorwaardelijk maakt aan het 

bouwen. Hoe zit dat? 
5. Welke investeringen moeten er dan worden gedaan? 
6. Over welke oplossingen voor welke knooppunten hebben we het dan over? 
7. Wanneer komt hierover een voorstel naar de raad? 
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